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Abstract (en)
The method is characterised in that the combustion grate is temperature-controlled by a medium flowing through it. Furthermore, primary air is
supplied through a large number of continuous holes (8) in the combustion grate, the primary air supply being individually dosed for each hole (8).
The grate plate (1) is characterised in that it has externally in general the shape of a board, and its length is intended to extend over the entire width
of the combustion grate to be produced or of a grate web to be produced and thus form a complete grate step. This grate plate (1) is made from
sheet metal and is hollow on the inside. Distributed over its surface (2), it has some encased holes (8) or slots which run through the grate plate (1)
and the hole opening (8) of which is smaller on the grate-plate upper side (2) than on the grate-plate lower side (3). On one side of the grate plate
(1), there is a connection pipe piece (6) and on the other side a removal pipe piece (7) for a medium which is to flow through it. The combustion
grate consists of a large number of such grate plates (1), these grate plates (1) extending with an inclined wide side in their longitudinal direction
over the entire width of the combustion grate and in each case forming a complete grate step. Each grate plate (1) overlaps and rests on the next
grate plate (1) in the conveying direction of the material being combusted. <IMAGE>

Abstract (de)
Das Verfahren ist dadurch gekennzeichnet, dass der Verbrennungsrost von einem ihn durchströmenden Medium temperiert wird. Desweiteren
wird durch eine Vielzahl von durchgehenden Löchern (8) im Verbrennungsrost Primärluft zugeführt, wobei die Primärluftzufuhr für jedes Loch (8)
individuell dosiert wird. Die Rostplatte (1) zeichnet sich dadurch aus, dass sie aussen im allgemeinen die Form eines Brettes aufweist, und ihre
Länge dazu bestimmt ist, sich über die ganze Breite des zu erstellenden Verbrennungsrostes oder einer zu erstellenden Rostbahn zu erstrecken
und so eine volle Roststufe zu bilden. Diese Rostplatte (1) ist aus Blech gefertigt und ist innen hohl. Sie weist verteilt über ihre Oberfläche (2) einige
durch die Rostplatte (1) verlaufende, ummantelte Löcher (8) oder Schlitze auf, deren Lochöffnung (8) auf der Rostplatten-Oberseite (2) geringer ist
als auf der Rostplatten-Unterseite (3). Auf der einen Seite der Rostplatte (1) ist ein Anschlussstutzen (6) und auf der anderen Seite ein Abführstutzen
(7) für ein sie zu durchströmendes Medium vorhanden. Der Verbrennungsrost besteht aus einer Mehrzahl von solchen Rostplatten (1), indem diese
Rostplatten (1) sich mit geneigter Breitseite in ihrer Längsrichtung über die gesamte Breite des Verbrennungsrostes erstrecken und je eine volle
Roststufe bilden. In Förderrichtung des Brenngutes überlappt jede Rostplatte (1) die nächstfolgende Rostplatte (1) und liegt auf ihr auf. <IMAGE>
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